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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Rogán Antal, a miniszterelnök kabinetfőnöke 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen szigorító intézkedéseket terveznek, hogy 
nehezítsék a különböző pornó tartalmú oldalak, bejegyzések hozzáférését a fiatalok 
számára?" 

Tisztelt Miniszterelnöki Kabinetfőnök Úr!

Semjén Zsolt Miniszterelnök-helyettes úr módosítást nyújtott be a médiaszolgáltatással kapcsolatos
törvények módosítására, melynek Ön az előadója, a változások már augusztustól életbe léphetnek.

Eddig nem lehetett  hagyományos tévés  műsorfolyamban közzétenni  olyan tartalmakat,  amelyek
alkalmasak  „a  kiskorúak  fizikai,  szellemi  vagy  erkölcsi  fejlődésének  súlyos  károsítására",
különösen pornográfiát vagy szélsőséges, illetve indokolatlanul erőszakos tartalmakat. A módosítás
elfogadása esetén ez már nem tilos, bár igaz, csak akkor, ha kóddal lehet hozzáférni, és így elvileg
csak 18 éven felüli előfizetők számára elérhető. 

Pár hete feltett írásbeli kérdésemre, miszerint a kormány mennyire tartja károsnak a pornó hatását a
fiatalok szexualitására, intimitására nézve, Rétvári Bence válaszában azt állította, hogy a kormány
számára kiemelten fontos, hogy az ilyen típusú kihívásokra megfelelő válaszokkal, megoldásokkal
szolgáljanak a magyar társadalom irányába.

Kérem Kabinetfőnök urat szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

1. Ha valóban kiemelt fontosságú a kormány számára, hogy a pornográfia által nyújtott kihívásokra 
megfelelő képpen reagáljon és visszaszorítsa a szabadabb hozzáférést, hogyan lehetséges, hogy a 
most benyújtott módosító mégis engedékenyebb a pornográf tartalmak sugárzását tekintve?

2. Milyen szigorító intézkedéseket terveznek, hogy nehezítsék a különböző pornó tartalmú oldalak, 
bejegyzések hozzáférését a fiatalok számára?



3. Mit tervez a kormány tenni a pornóipar visszaszorítása érdekében?

4.Tervez –e a kormány olyan szabályozást, szigorítást bevezetni, mely a pornófilmekben szereplő 
személyek egészségét, emberi méltóságát igyekszik megőrizni, támogatni?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Ungár Péter

országgyűlési képviselő (LMP)
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